

STORM® SECURABLE
RACUN TIKUS**No. Pendaftaran: LRMP. R/6325**
UMPAN BERBUNGKAH (BB)**Perawis Aktif : flocoumafen 0.005% w/w**
Perawis Lengai : 99.995% w/wDidaftarkan oleh : **BASF (Malaysia) Sdn. Bhd.** 198901005366 Tel.: 03-7612 1888**STORM® SECURABLE** ialah sejenis racun tikus yang mengandungi perawis aktif daripada kumpulan 'coumarin' yang bertindak secara antikoagulan.**PATURAN PENGGUNAAN:** Penggunaan tidak mengikut label adalah satu kesalahan di bawah Akta Racun Makhluk Perosak 1974.

TEMPAT/ KEADAAN	PEROSAK	KADAR RACUN
Bangunan-bangunan seperti rumah, pejabat, stor dan kilang	Tikus Norway (<i>Rattus norvegicus</i>)	2 ketul umpan STORM® SECURABLE untuk setiap jarak 5 m di tepi dinding yang sering dilalui oleh tikus. Setiap minggu, gantikan umpan yang dimakan sehingga tiada umpan dimakan lagi.
	Tikus Rumah (<i>Rattus rattus</i>)	2 ketul umpan STORM® SECURABLE untuk setiap jarak 2 m di tepi dinding yang sering dilalui oleh tikus. Setiap minggu, gantikan umpan yang dimakan sehingga tiada umpan dimakan lagi.

PANDUAN MENGGUNA : Buat lawatan untuk menentukan kehadiran dan bilangan tikus. Kenalpasti tempat dan jalan yang digunakan oleh tikus. Letakan umpan di atas 'dulang' di tempat yang sering dilalui oleh tikus. Teduhkan umpan dari kena hujan. Pastikan umpan terlindung dari binatang ternakan seperti anjing. Umpan boleh diletakkan dalam paip yang dipotong sepanjang 1 - 2 kaki, atau bawah atap zink. Adalah disyorkan sangkutkan **STORM® SECURABLE** pada paku dengan lubang yang disediakan supaya umpan tidak boleh dipindahkan. Jangan campurkan umpan dengan bahan makanan yang lain.Letakkan umpan di setiap lokasi dengan ikatan dawai atau paku, atau dalam kotak umpan Tikus. **JANGAN** letakan umpan pada atau di tempat berhampiran dengan perkakas makanan atau makanan yang terdedah, kawasan peyediaan makanan atau kawasan penyimpanan makanan.**AWAS:** a) Bahaya kepada Manusia: Berbahaya jika tertelan. Elakkan daripada terhidu debu. Elakkan daripada terkena kulit atau mata. Ketika mengendalikan produk ini, **JANGAN** makan, minum atau merokok. Selepas mengendalikan produk ini, pastikan tutup bekas racun dengan rapat dan simpan di tempat berkunci yang mempunyai peredaran udara yang baik, kering dan dingin. Pastikan cuci tangan sebersih-bersihnya menggunakan sabun dan air yang banyak. **JANGAN** mengumpan racun ini di tempat yang senang dicapai oleh kanak-kanak dan haiwan berguna.Pakaian dan Alat Perlindungan: Ketika mengendalikan produk ini, pastikan pakai pakaian pelindung diri (PPE) berpiawaian termasuk sarung tangan, kasut getah dan penutup muka mengikut kesesuaian (Rujuk Risalah Data Keselamatan).b) Bahaya Pada Alam Sekitar: Produk ini adalah berbahaya pada organisma akuatik dan ikan. **JANGAN** cemarkan kolam, sungai atau saluran air.**TANDA KERACUNAN:****Tanda Awal:** Mual, muntah, sakit perut.**Tanda Tertanggung:** Kecenderungan pendarahan (lebam, gusi berdarah, najis berdarah, hidung berdarah, gusi berdarah), keletihan, mati.**RAWATAN KECEMASAN:**Jika terkena pakaian, tanggalkan kesemua pakaian, mandi dengan segera dan gantikan pakaian yang bersih. Jika terkena pada kulit, bersihkan dengan sabun dan air yang banyak. Jika terkena pada mata, tanggalkan kanta lekap (jika ada) alirkan air yang banyak pada bahagian mata sekurang-kurangnya 15 minit. Jika tertelan, **JANGAN** ikhtiarkan untuk muntah dan **JANGAN** beri apa-apa melalui mulut. Jika terhidu, pindahkan mangsa ke kawasan pengudaraan yang bersih. Bawa mangsa ke Pusat Perubatan/Klinik/Hospital yang terdekat dengan segera. Dinasihatkan bawa bersama label atau bekas racun perosak.**BILAS BEKAS KOSONG TIGA (3) KALI SEBELUM MELUPUSKANNYA. JANGAN GUNAKAN BEKAS RACUN UNTUK MENYIMPAN MAKANAN.**勿貯藏在靠近食品或
兒童所接觸的地方**KELAS IV**உணவுகள் மற்றும் குழந்தைகளுக்கு
அருகில் வைக்காதீர்